
Verslag van de Algemene Leden Vergadering Aktie voor Aktie 09-07-2022 
Vereenigingsgebouw De Meern 
 
Aanwezig bestuur: Frank Venus, Nino Bloemsma, Joop van Wijk, Nathalie Spee, Rini Buijs, Chris Gaasbeek en 
Mieke Claushuis,  
Gast dhr J Wouters en later T de Goede 
Aanwezig Leden Mw W. Koolma, Mw M.Wesseling, Mw R. van Wijnbergen, J Wouters, dhr Frans Baars, dhr S. 
Daalhuizen 
 
Afmelding: Mw de Bie, dhr van Rooijen, dhr en mw van der Plas, Mw Buijs 
 
1. De voorzitter opent om 10.10 uur de vergadering en spreekt zijn waardering uit voor de bezoekers 
2. Verslag over ALV gehouden op 26-06-2021 wordt goedgekeurd.  
3. Het Jaarverslag 2021 van de secretaris wordt toegelicht zie Aktief, en wordt goedgekeurd.  
4. Financieel jaarverslag 2021 is goedgekeurd door dhr F Poorthuizen en onder dankzegging aan de    

penningmeester Mw Spee wordt Decharge verleend. 
5. 5.begroting 2022 

De verwachtingen zijn lager mbt de aandelen, waardoor stichtingsrendement veel lager kunnen zijn. 
Sponsors wijzigen en bv IJsselstein loop vervalt na vele 
jaren.                                                                                                                                                                                                                                                                                                             
Terugval ook van aantal adoptieouders, we blijven de kinderen helpen, maar zijn wel voorzichtiger 
geworden mbt toekenning. 
Dhr Wouters vraagt om details en overzicht mbt de donaties, Mw Spee gaat dit doorgeven. 

 
6. Project toelichting van Jos Wouters 

Zijn eigen project heet nu Clementina Wouters, door de lokale bevolking zo genoemd, vanwege haar 
geweldige inzet in de tijd dat de zuster daar actief was.   

 
a.Project  
Betreft naschoolse opvang, want school is maar halve dag, in huizen vaak geen tafels en stoelen en 
ouders zijn analfabeet. 
Jos werkt in slechte wijk, deze wordt wel ietsje beter, in het begin ging het vooral om meisjes op te 
vangen, maar een vraag kwam ook voor jongens 
Besloten om nieuwe gebouw te gaan huren vanaf begin 2020 om zowel jongens en meisjes op te vangen 
maar helaas gooide corona weer roet in het eten. Nieuwe opstart juni 2021 en scholen per augustus 
2021. 
Huiswerkbegeleiding, eten en daarna iets anders zoals borduren voor meisjes waarmee ze ook een 
inkomen verwerken. 
Daarnaast voor jongens houtbewerking ook met het oog op geld verdienen. 
Werken met alleen vrijwilligers zoals gevraagd door AVA, werkt niet  
Voordeel is wel dat men vroeg met pensioen gaan en bv lerares is 55 en kan dan nog goed mee doen en 
lesgeven. 
Daarom zijn er een paar betaalde krachten maar die worden wel juridisch vrijwilligers genoemd, omdat 
anders advocaten arbeid- contracten kunnen claimen naar de overheid, met alle kosten van dien bij 
ontslag of afvloeiing. 
Basisvergoeding 1200 reais is 200 euro in de maand. 
Wel opzet dat het een project over genomen moeten worden door Brazilianen, dus Jos heeft al 
aangegeven dat dit project max 5 jaar door hem geleid zal worden. 
Dus er wordt nu een organisatie gecreëerd met statuten en het wachten is nu op notaris met 
statusnummer zodra dit nummer is kan er subsidie aangevraagd worden. 
Bestuur advocaat en 3 leerkrachten, in afwezigheid van Jos behoudt hij wel het mandaat op de 
bankrekening. 

 
b. Project zusters: 
Zusters: congregaties hebben ook last van teruggang in aantal nonnen,  
In Palmira is zuster Ivanice om weer gevraagd om de leiding op zich te nemen. Wat precies de reden is, is 
onbekend. 
In Brazilië wordt het onderwijs beter. De landelijke trend is dat integraal onderwijs van 6-15 jaar door de 
overheid wordt aangeboden. mbt het lager onderwijs streeft hier ook naar en als dit gaat gebeuren dan 
zijn onze projecten als dusdanig niet nodig 



 
Je kunt je afvragen of elke drie maanden vanzelfsprekend een bedrag overmaken niet anders zou moeten 
worden ingevuld. Denk aan verantwoording, doelstellingen en controles. 
Ook het gemak waarmee het geld wordt aangenomen stimuleert niet tot extra inspanningen.  
Dit is zeker een onderwerp van gesprek bij as bezoek. 

 
7. Tess: Tom de Goede 

Een nieuw project wat we financieel ondersteunen is Tess Unlimited. 
Om de algemene vergadering en het bestuur over dit project te informeren is Tom de Goede naar de ALV 
gekomen om een presentatie te houden en eventuele vragen te beantwoorden. 
Tessa en Tom (broer en zus) wonen al 14 jaar in Guatemala ( Het land is 5 keer zo groot als Nederland en 
evenveel inwoners) en het gaat om kinderen die geboren worden met een spleet in lip en gehemelte in 
allerlei gradaties. Medische reden van ontstaan is niet eenduidig, kan erfelijk zijn, medicijn gebruik, 
voeding, te jonge zwangerschappen (kind zwangerschap hoogste in de wereld) . 
In Guatemala is er alleen één chirurg van 74 jaar, die de hoofdprijs vraagt voor zijn werkzaamheden. Dit is 
absoluut financieel niet haalbaar voor veel ouders. 
In het verleden werd er hulp vanuit het buitenland gegeven door een groep chirurgen, die een week in 
kwamen vliegen en dan achterelkaar operaties uitvoerden. Deze ”oude manier” had als nadeel dat 
bijvoorbeeld ondervoede kinderen niet konden worden geopereerd, en zeker de moeilijke gevallen 
konden niet worden geholpen. Ook nazorg kon niet worden geboden. 
Door hard werken en alle ervaringen die Tessa en Tom de afgelopen periode, door vallen en opstaan 
hebben meegemaakt, zijn zij tot een werkmethode gekomen die zorgt voor een verbetering en de 
slagingskans van de hulp: 

 
Projecten 
• Eerste project melk, baby ondervoed met speciale drinkfles, maar wel probleem dat flesvoeding 

onbetaalbaar is, dit wordt door Tess aangeboden zodat kind klaargestoomd worden voor operatie. 
Operatie en vervolg ondersteuning door genezing/ heling en hygiëne (schone lip). Afhankelijk van kind 
1-6 operaties nodig 

• Dan gaan ze naar logopedie, meer dan de helft van de kinderen zijn niet op niveau van praten, zo 
nasaal dat ze onverstaanbaar zijn, dus die gaan niet naar school en na een behandeling van 6-12 
maanden zijn ze verstaanbaar 

• Orthodontie sommige kaken en tanden groeien uit proportie, om te kunnen eten, praten en 
ademhalen 

• Psychologische hulp tijdens de processen niet alleen voor de kinderen maar ook ouders mn moeders. 
Behandel periode Max 17 jaar met allerlei jaren ertussen. Nu kunnen er 300 kinderen per jaar 
geholpen worden, het streven is 400. 

 
Met trots laten ze zien dat er net een eigen ziekenhuis is geopend ipv werken in overheidsziekenhuizen 
omdat die niet betrouwbaar zijn 
Met de apparatuur rondreizen is ook veel werk en riskant inclusief team vervoer 
Ze gaan nu ook een soort Mc Donaldshuis bouwen, waardoor mn het verblijf van artsen en ouders qua 
kosten omlaag zal gaan. Sponsor Afas 
Kosten voor 1 operatie is 400 euro en per maand melkproject 50 E per mnd 

 
8. Rondvraag: 
SD:  welke projecten hebben we nog (zoals vis en geiten projecten)? In oktober gaat onze voorzitter Frank 

naar Brazilië  en gaat dan  de status van de projecten en de afspraken van nov 2019 valideren (zie ook 
jubileum Aktief)  

JvW: Tess chirurgen doen deze operaties vrijwillig en kosteloos maar de nazorg geschiedt door Tess. 
 
Daarna sluit de voorzitter de vergadering en dankt eenieder voor zijn aanwezigheid 


